



التاريخ : 08 يونيو 2022

المرجع : IHC/SBS-LB/327/2022

Kind Attn. Disclosures and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500
Abu Dhabi, UAE

السادة/ قسم الإفصاح والإمتثال المحترمين
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب 54500
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Sub: Notification from International Holding Company PJSC

الموضوع: تنويه من الشركة العالمية القابضة ش.م.ع

We write to inform you that **IHC Food Holding LLC** has decided to acquire, through one of its subsidiaries, 25% stake in **Invictus Trading FZE**, a Jabal Ali free zone entity.

نحيطكم علماً بأن شركة اي اتش سي فود القابضة ذ.م.م. قد قررت الاستحواذ، من خلال إحدى شركاتها التابعة، على حصة 25% من أسهم شركة انفكتس تريندينج م.م.ح، إحدى شركات المنطقة الحرة لجبل علي.

The said acquisition shall take place subject to the regulatory approvals and completion of legal formalities.

يعتبر الاستحواذ المذكور سارياً بعد الحصول على الموافقات من الجهات الرسمية واستكمال الإجراءات القانونية اللازمة.

Invictus Trading FZE was established in JAFZA in February 2014. It was initially established to manage raw material import requirements for the largest manufacturing conglomerate in Sudan, DAL Group. However, since establishment, Invictus has developed into a strong trading company, specializing in various commodities, agri-food, and finished goods trading business across Africa, Middle East and Asia.

تأسست انفكتس تريندينج م.م.ح. في المنطقة الحرة لجبل علي في فبراير 2014. وقد تم تأسيسها في البداية لإدارة متطلبات استيراد المواد الخام لمجموعة "دال"، أكبر تكتل صناعي في السودان، ومع ذلك، منذ إنشائها، تطورت انفكتس إلى شركة تجارية قوية، متخصصة في مختلف السلع، والأغذية الزراعية، وتجارة السلع الجاهزة في جميع أنحاء أفريقيا والشرق الأوسط وآسيا.

Best regards,


سيد بصير شعيب - العضو المنتدب
Syed Basar Shueb – Managing Director



نسخة الى:

Copy to:
Securities and Commodities Authority (SCA) - Abu Dhabi, UAE

هيئة الأوراق المالية والسلع - أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة